

NAYS—CONTRE

Messrs.—Messieurs

Althouse	Dinsdale	Huntington	McKenzie	Robinson
Andre	Domm	Ittinuar	McKinnon	(Burnaby)
Anguish	Ellis	Jewett (Miss)	McKnight	Roche
Baker	Elzinga	Kempling	McMillan	Sargeant
(Nepean—Carleton)	Epp	Kilgour	Miller	Schellenberger
Beatty	Forrestall	Knowles	Mitges	Scott
Blackburn	Fraser	Korchinski	Munro	(Hamilton—Wentworth)
Blaikie	Fretz	Kristiansen	(Esquimalt—Saanich)	Shields
Blenkarn	Friesen	Lambert	Murphy	Siddon
Cardiff	Fulton	Lewycky	Murta	Speyer
Carney (Miss)	Gamble	MacDonald (Miss)	Neil	Taylor
Clark	Gass	(Kingston and	Nickerson	Thacker
(Yellowhead)	Greenaway	the Islands)	Nowlan	Thomson
Coates	Gustafson	MacKay	Nystrom	Towers
Cook	Halliday	Malone	Oberle	Vankoughnet
Cooper	Hamilton	Manly	Ogle	Wise
Crosbie	(Qu'appelle—	Mayer	Orlikow	Wright
(St. John's West)	Moose Mountain)	McCain	Paproski	Young
Crouse	Hargrave	McCuish	Patterson	Yurko—95
Darling	Hawkes	McDermid	Reid	
Deans	Hees	McGrath	(St. Catharines)	
de Jong	Hovdebo			
	Howie			

Bill C-19, An Act to amend the Employment Tax Credit Act, was again considered in Committee of the Whole and progress having been made and reported, the Committee obtained leave to consider it again at the next sitting of the House.

Le Bill C-19, Loi modifiant la Loi sur le crédit d'impôt à l'emploi, est étudié de nouveau en Comité plénier et, après avoir fait rapport de l'état de la question, le Comité obtient la permission d'en reprendre l'étude à la prochaine séance de la Chambre.

(Proceedings on Adjournment Motion)

At 10.02 o'clock p.m., the question "That this House do now adjourn" was deemed to have been proposed pursuant to Standing Order 40(1);

After debate, the question was deemed to have been adopted.

(Délibérations sur la motion d'ajournement)

A 10 h. 02 du soir, la motion «Que la Chambre s'ajourne maintenant» est réputée présentée en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 40 du Règlement.

Après débat, cette motion est réputée agréée.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65(4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Messrs. Murphy, Stollery, Irwin, Lambert and Towers for Messrs. de Jong, Evans, Turner, King and Fretz on the Standing Committee on Miscellaneous Estimates.

Messrs. Fulton, McMillan and Fraser for Messrs. Miller, Wenman and McGrath on the Standing Committee on Fisheries and Forestry.

Mr. Hamilton (Swift Current—Maple Creek) for Mr. King on the Standing Committee on Agriculture.

Mr. McCuish for Mr. Fretz on the Standing Committee on Indian Affairs and Northern Development.

Mr. Nickerson for Mr. Stevens on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

MM. Murphy, Stollery, Irwin, Lambert et Towers en remplacement de MM. de Jong, Evans, Turner, King et Fretz sur la liste des membres du Comité permanent des prévisions budgétaires en général.

MM. Fulton, McMillan et Fraser en remplacement de MM. Miller, Wenman et McGrath sur la liste des membres du Comité permanent des pêches et des forêts.

M. Hamilton (Swift Current—Maple Creek) en remplacement de M. King sur la liste des membres du Comité permanent de l'agriculture.

M. McCuish en remplacement de M. Fretz sur la liste des membres du Comité permanent des affaires indiennes et du développement du Nord canadien.

M. Nickerson en remplacement de M. Stevens sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.